
 

ΓΙΩΡΓΟΣ Β. ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΒΟΙΩΤΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                                                             Δευτέρα 11 Νοεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

Θέμα : «Διάθεση αστυνομικών για ευπαθείς στόχους». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Η Ελληνική Αστυνομία διαθέτει αστυνομικούς για τη φύλαξη πολιτών, που έχουν 

κριθεί αρμοδίως ως ευπαθείς στόχοι, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο. Υπήρξε 

κατά το παρελθόν ενημέρωση από το Υπουργείο σας για την επάνοδο αριθμού 

αστυνομικών στις υπηρεσίες τους, προκειμένου να ενισχυθούν τα Τμήματα, 

μειώνοντας τους πιθανούς ευπαθείς στόχους. 

Παρά ταύτα τα αστυνομικά τμήματα, ειδικά της Πρωτεύουσας, χωρίς να 

παραβλέπεται η υποστελέχωση Αστυνομικών Τμημάτων και Αστυνομικών 

Διευθύνσεων σε όλη την χώρα, παραμένουν υποστελεχωμένα  και αδυνατούντα  να  

καλύπτουν τις καθημερινές ανάγκες και πάσης φύσεως υπηρεσιακές υποχρεώσεις. 

Επειδή, η υφιστάμενη υπηρεσιακή κατάστασης προκαλεί καθημερινά προβλήματα 

στην όσο το δυνατόν και καλύτερη λειτουργία και εξυπηρέτηση των πολιτών. 

Επειδή, υπάρχει ασάφεια ως προς τους σημερινούς υφιστάμενους ευπαθείς στόχους 

στους οποίους διατίθενται αστυνομικού από την Ελληνική Αστυνομία για τη φύλαξη ή 

την συνοδεία τους. 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1144

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/11/2024



1. Ποιό όργανο έχει αποφανθεί για την σημερινή υφιστάμενη κατάσταση του 

αριθμού των ευπαθών στόχων; Έχουν υποβληθεί και ατομικά αιτήματα - 

αιτήματα ιδιωτών για να τύχουν της σχετικής πρόνοιας του ΠΔ 141/1991, 

πέραν των οίκοθεν υπηρεσιακών εισηγήσεων; Ποιες κατηγορίες κατέθεσαν 

σχετικά αιτήματα; 

2. Ποιές είναι ονομαστικά οι κατηγόριες ευπαθών στόχων και πόσοι αστυνομικοί 

έχουν διατεθεί για κάθε κατηγορία τούτων;  

3. Πόσοι ήταν οι αστυνομικοί  που είχαν διατεθεί σε ευπαθείς στόχους έως 31-

12-2023 κατά κατηγορία στόχου και πόσοι διατίθενται έκτοτε έως και σήμερα;  

4. Υπάρχει προγραμματισμός και σχεδιασμός για μείωση των κατηγοριών των 

ευπαθών στόχων και εάν ναι, πότε προβλέπεται η υλοποίησή του; 

Ο Ερωτών Βουλευτής, 

     Γιώργος Β.  Μουλκιώτης  




